
 

Jeg heter Tuva Heimdal, er 21 år gammel og kommer fra Lier. 

Denne høsten begynte jeg på geomatikk, og denne våren stiller 

jeg som kvinnelig representant i fakultetsstyret på REALTEK.  

Jeg ble tillitsvalgt i klassen min, og har da rukket å være med 

på en del studentrådsmøter. På studentsrådsmøtene har jeg blitt 

interessert i saker som påvirker studentens hverdag. Selv om 

jeg er fersk innen studentpolitikk er dette noe jeg ønsker å 

engasjere meg videre i. Som person er jeg en imøtekommende, 

direkte, engasjert, og synes det er viktig at alle blir lyttet til. 

Det jeg ønsker å oppnå som representant i fakultetsstyret er å fremme studentens meninger og 

ønsker om hvordan fakultetet kan forbedre seg positivt for studentene. Jeg er ikke redd for å 

bruke stemmen min for at andre skal bli hørt. NMBU sier stolt at de har de mest fornøyde 

studentene her i landet, men det kan bli vanskelig for dem å fortsatt holde seg til den tittelen 

når de nå må kutte i budsjettet. Jeg vil jobbe for at når disse kuttene må tas, så kan ikke det gå 

utover studentenes trivsel og kvalitet på studiene.  

 

Jeg håper jeg får muligheten til å være REALTEK-studentenes stemme i fakultetsstyret. 

Godt valg!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



In english:  

 

My name is Tuva Heimdal, I am 21 years old and 

come from Lier. This autumn I started geomatics, and 

this spring I am standing as a female representative on 

the faculty board at REALTEK.  

 

I was elected as a representative for my class and have 

then managed to take part in a number of student 

council meetings. At the student council meetings, I 

have become interested in issues that affect the student's everyday life. Although I am new to 

student politics, this is something I want to get involved in further. As a person, I am 

welcoming, direct, engaged, and think it is important that everyone is listened to.  

 

What I want to achieve as a representative on the faculty board is to promote the student's 

opinions and wishes about how the faculty can improve positively for the students. I am not 

afraid to use my voice for others to be heard. NMBU proudly says that they have the most 

satisfied students in the country, but it may be difficult for them to continue to hold onto that 

title when they now have to cut the budget. I want to work to ensure that when these cuts have 

to be made, it cannot affect the students' well-being and the quality of their studies.  

 

I hope I get the opportunity to be the REALTEK students' voice on the faculty board.  

Good election!  
 

 

 

 

 

  


